
Intervju med Mats Hult, ÖBK! 
 

Boulefrågor: 

 

1. Hur kom det sig att du började spela boule?  

Jag deltog på en föreningsdag på Jamtli Historieland med en helt annan 

föreningsrepresentation. Under lunchen besökte jag en yta där det var prova-på-boule med 

Storsjöns BK. Jag provade på och dagen efter det började jag att spela. 

 

2. Hur skulle du beskriva dig själv som boulespelare?  

Lugn, taktisk lagspelare. 

 

3. På vilken position i laget spelar du helst och varför?  

Känner mig tryggast som läggare, men genom åren har jag mer och mer fått gå som skytt. 

 

4. Vilken/vilka är din/dina största framgång/framgångar på boulebanan?  

9:a på SM 2015 i Uppsala i V55 Singel bland 234 deltagare. Några silver och brons på DM i 

olika grenar. 

 

                                            

            DM 2023! 3:a i V65mxd med                                        DM 2022, 3:a i V55s! 

            Marianne Staaf! 

 

5. Kan du berätta om någon rejäl besvikelse på bouleplanen?  

Då jag blev 9:a på SM 2015 i Uppsala sköt jag ett klot i slutet av matchen som vid ett stann 

hade betytt 12-12 och fortsatt spänning i matchen. Jag gjorde en ”hatt” på klotet och därmed 

förlorade jag. 

 

6. Vilken är din starkaste egenskap som boulespelare?  

Att lyfta mina medspelare anser jag. 

 



7. Har du något mål inom boulen?  

Att hjälpa klubben till högre divisioner i seriespelet. 

 

8. Skulle du kunna berätta om någon speciell händelse under någon av alla 

bouletävlingar du spelat?  

Det skulle väl vara då jag och min dåvarande parhäst Magnus ”Majjo” Sandberg spelade 

”Yrboulen” i Östersund 2011. Vi förlorade första matchen ganska stort i grundspelet och 

räknade inte med att gå långt i tävlingen, men sedan vann vi såväl resten av 

grundspelsmatcherna som hela slutspelet. Vi vann 10.000 kr. 

 

 

 

9. Kan du se dig själv spela boule om 10 år?  

Då har nog bäst före datumet gått ut, men möjligtvis för att behålla lite socialt liv. 

 

10. Har du någon förebild inom boulen?  

Henri Lacroix är en skön spelare tycker jag. 

 

11. Var spelas det bäst boule....i ÖBK eller JAM?  

Vi håller ganska jämna steg då vi möts i våra klubbmatcher. 

 

12. Har du alltid spelat för ÖBK? 

Nej, Storsjöns BK (STO) och Spridda Klot (BSS). 

 

13. Om du skulle spela en singel mot Niclas Lindström, SUN, vem skulle då vinna?  

Vi har mötts några gånger på KM i ÖBK och spelat jämnt, men Niclas är ett strå vassare. 

 

14. Hur skulle vi som boulespelare kunna öka intresset för sporten i Sverige så att flera 

unga kommer och prövar på att spela, och fortsätter att spela boule?  

Att inte bara vi äldre syns i media och att man kanske kan driva en ”korpserie” mellan skolor i 

den ädla sporten. 

 

15. Hur skall man göra för att vinna över dig i en match?  

Spela bättre än mig. 



16. Vilken är den bästa tävlingen i Sverige och varför är den det?  

Jag håller seriespelet väldigt högt då det är laget före jaget som gäller. 

 

18. Vem skulle du vilja att jag intervjuade nästa gång och varför tycker du att jag skall 

intervjua den personen?  

Bengt Sörlin, SKÖ. 

 

 

Icke-boulefrågor: 

 

1. Vad gör du helst en dag då du varken spelar boule eller gör något som är 

boulerelaterat?  

Jag gillar att jobba så jag jobbar åt Veteranpoolen och är uthyrd till en uthyrningsfirma. På 

fritiden blir det en del bingosysslor då ÖBK driver egen bygdebingo en gång i veckan. 

 

2. Vilken är din favoritmat?  

Fläskpannkaka.  

 

3. Berätta något som vi inte vet om dig?  

Jag var en riktig vilde som tonåring. 

 

4. Kaffe eller te?  

Kaffe alla dar i veckan. 

 

5. Sommar eller vinter?  

Sommar. 

 

6. Hur ung/gammal är du?  

Blir 66 år nu i februari. 

 

7. Vad jobbar/jobbade du med.......och om du fick drömma lite......vilket är ditt 

drömjobb?  

Drömmarna är bakom mig, men nu jobbar jag på Cramo. Jag jobbade 29 år som smed. 

 

8.  Om du skulle bjuda Gun-Britt Jansson, SKL, på en middag vad skulle du då bjuda  

henne på?  

Fläskpannkaka. 

 

9. …......och om du skulle bjuda mig?  

Inbakad nötfilé med pressad potatis. 

 

 



10. Gift, sambo, barn?  

Frånskild, en dotter på 41 år, två barnbarn på 20 år och 18 år. 

 

 

Syster och dåvarande fru med  

barn 1984! 

 

11. Du bor ju i Östersund…..för oss som inte bor där hur skulle du beskriva staden? Vad 

finns det att göra där?  

Många restauranger, skidspår och skidbackar inpå knuten, Jamtli friluftsmuseum och trevliga 

parker. 

 

12. Har du träffat på några skidskyttar på stan i Östersund?  

Dom ser man lite då och då. 

 

13. När du var ung blev du och din bror Sven-Tomas överkörda av en bil. Minns du 

något i dag om den händelsen?  

Jag minns allt som hände både innan, under och efter händelsen. 

 

 

Tidningsutklipp november 1963! 

 



                  
Från Föreningsträffen 2011 då Mats var                      Tomten Mats…..2023! 

Ordförande i NSBF! 

 


